

## Ledarmöte 24/3 2020

Dagordningen godkändes.

Per Larsson för mötets anteckningar.

Förra mötets protokoll:

**Inventering av utbildningar:** Utbildningar är inställda tills vidare, dock så ska alla ledare redovisa sin status på utbildningar. Ni som inte gjort detta ombeds att meddela detta snarast till Andreas E.

**Material och kläder:** Kläder samlas inte in, utan varje lag går igenom statusen inför nästa säsong. 20 st bollar för minihandboll som är lättare att greppa finns i tunnan med mjukbollar. 3 eller 4 uppblåsbara gubbar är inköpta i träningssyfte. Dock finns det ingen praktisk plats att förvara dom än. Rikard P eller ni ledare kommer med förslag på detta.

**Lagen 2020/2021:**

**P17** kommer troligtvis inte kunna anmäla sig till seriespel pga för få i laget.

**P13** är 13st. Anmäla 1 lag till serie C. Alla ledare fortsätter.

**P11** 3st, **P10** 5st och **P9** 3st tränar tillsammans. Ledare Christian Billgren, Erik Käck

**P8 och P7** ca 15st med Vilma och Klara som ledare.

**F14** 23st 1 lag serie B och 1 lag serie C + USM 1 eller 2 lag. Ledarna stannar kvar.

**F12** 17st. Anmäla 1 lag serie C. Ledarna stannar kvar.

**F11** 11st. Surre och Alice W är med.

**F10** 8-9st och **F9** 12st. Tränare Matilda, Emilia, Maja och Alice H. Ledare Hanna och Jill.

- Grönt kort:** Skall alla ledare genomföra snarast.
- Registerutdrag:** Skall beställas och visas för Robin alt. Roger W.
- Tegners Open:** Turneringen kommer ej att genomföras som tänkt, inget nytt datum satt.
- Beachhandbollen:** Då rådande förhållande gäller ang coronavirus, så beslutar styrelsen innan **den 1 april** om Tollarps IF skall dra sig ur sommarens turnering. Då får Tollarps IF tillbaka en del av anmälningsavgiften. Skulle turneringen inte kunna genomföras och Tollarps IF.s anmälan ligger kvar, nyttjar arrangören "Force majeure". Vilket betyder att Tollarps IF inte får tillbaka något från anmälningsavgiften.
- Extra träning ute:** Styrelsen ser gärna att träningar anordnas utomhus för lagen framöver.
- Föreningsdomare:** De domare som Tollarps IF har nyttjat på sina hemmamatcher, har varit från klubben. Bra!!
- Sponsorgruppen:** Jonas Olsson behöver hjälp med jobbet i sponsorgruppen. Kom med förslag på passande person till styrelsen.
- Säsongsavslutning:** Säsongsavslutningen utgår. Dock tas det fram något förslag vid säsongstarten istället. Typ en "Kickoff". Rikard P håller i taktpinnen där. Kom gärna med förslag.
- Övrigt:**
- Nya i styrelsen:**  
Cecilia Svensson och Karin Svensson
- Klubblokalen:**  
Förslag till uppfräschning av klubblokalen och "glasburen". Förslag om utförandet av detta innan sommaren. Styrelsen återkommer ang detta.
- Nästa möte:** Ej fastställt. Meddelas snarast.